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Kommunfullmäktige

Sekreterare .................................................
Alice Risenfors

Ordförande ................................................       ……………………………………….
Micael Arnström (S)

Underskrifter

Justerande ................................................       ……………………………………….
Birgitta Årzén (S) Anna Roos (C)

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum 2021-05-06
Datum för anslags 
uppsättande

Datum för anslags 
nedtagande

Förvaringsplats för 
protokollet

Kommunhuset

.................................................Underskrift

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Plats och tid Forum, Hyltebruk kl. 13:00-18:10

Beslutande ledamöter Micael Arnström (S) (ordförande), Ronny Löfquist (S), Stina Isaksson (SD), 
Anna Roos (C), Maria Hedin (S), Bo-Gunnar Åkesson (M), Kerstin Alexén (SD), 
Malin Thydén-Kärrman (S), Andreas Algerbo (C), Krister Mattsson (S) (vice 
ordförande), Monica Grönroos Dehlin (SD), Bengt-Åke Torhall (L), Lirim 
Mazreku (KV), Birgitta Årzen (S), Rolf Näslund (M), Malin Svan (C), Lisa 
Mogren (V), Maria Johansson Arnström (S), Martina Philip Carlsson (C), Johan 
Fahlen (S), Martin Isaksson (SD), Ann-Christin Wendpaap (S), Christer 
Johansson (M), Ewa Gunnarsson (SD), Gunnel Johansson (S), Roger Andersson 
(S), Tommy Edenholm (KV), Håkan Bengtsson (C), Desirée Hultberg (M) (2:e 
vice ordförande), Lars Sundberg (S), Bo Wahlén (V), Katrin Karlsson (S), Bo 
Eriksson (C), Fredrik Engberg (L), Per-Yngve Bengtsson (S), Fakhria Hamidi 
(S), Bjarne Gunnarsson (SD), Malin Hedenberg (SD), Bengt Svensson (C), Anna 
Larsson (S)

Övriga närvarande Emma Gröndahl (Kommunchef)

Utses att justera Birgitta Årzén (S)
Anna Roos (C)

Justeringens plats och tid

Protokollet omfattar §75

1 (2)



MÖTESPROTOKOLL
Mötesdatum sid 2
2021-05-06

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§75

Övriga ärenden 
(2021 KS0029)

Beskrivning av ärendet
Enkel fråga till samhällsbyggnadsnämndens ordförande
Lennart Ohlsson (C) har ställt en fråga till samhällsbyggnadsnämndens ordförande om 
genomförandet av vissa åtgärder vid gång- och cykelbanan mellan Hyltebruk och Skärshult. 
Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Malin Thydén-Kärrman (S) ber att få besvara frågan 
vid nästa sammanträde eftersom frågeställaren inte är närvarande vid dagens. 

Handlingar i ärendet
 Fråga till SBNs ordf ang GC-Väg Skärshult
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